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 Agendapunt Advies van de commissie 
1. Vaststellen agenda 

 

De voorzitter deelt mee dat er voor agendapunt 10 insprekers 

zijn aangemeld. 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

2. Mededelingen van de voorzitter 

 
Geen mededelingen. 

3. Toezeggingen college 

 

Geen opmerkingen. 

4. Vaststellen verslag commissie D&B 

d.d. 6 februari 2019 

 

Het verslag is ongewijzigd vastgesteld 

5. Mededelingen van en vragen aan 

wethouder A.J. Wolthers 

 

Wethouder Wolthers deelt mee dat er een Kort Geding is 

geweest in het kader van de HOV en dat de gunning aan de 

BAN is verleend. 

 

Wethouder Wolthers beantwoordt de vragen van HvH 

inzake OV-nachtverbinding. 

 

Wethouder Wolthers beantwoordt de vragen van de SP 

inzake veilige oversteek Groest/Langgewenst. 

 

6.  Vooruit- en terugblik regionale 

aangelegenheden  

 

Geen opmerkingen. 

7. Concept-nota van Uitgangspunten 

Arenapark 

Wethouder Wolthers heeft een meerdere onderwerpen 

gehoord, waarbij een brede behoefte is die in het vervolgstuk 

te verwerken dan wel verder uit te werken.  

 

Advies aan het college: De woordvoerders hebben het 

college inhoudelijk geadviseerd en suggesties meegegeven.  

 

8. Mededelingen van en vragen aan de 

wethouder J. Kastje 

 

Wethouder Kastje deelt mee dat de Startnotitie kaderstelling 

energietransitie Hilversum niet in april maar in mei in de 

commissie komt, dat er een Stadsgesprek is op 18 maart en 

dat hij blij is met het extra Regiopodium op 22 maart over de 

nieuwe RSA. 

 

De vragen van HvH inzake het jaarplan energietransitie 

worden betrokken bij de behandeling van agendapunt 10. 

9. Vooruit- en terugblik regionale 

aangelegenheden 

Wethouder Kastje doet de volgende mededelingen: 

- u krijgt nog een resume uit het 

portefeuillehoudersoverleg Duurzaamheid; 

- de Regio heeft ingestemd met het bundelen van 

energiediensten, leningen, subsidies en relevante 

informatie over isoleren, verbouwen etc; 

- de evaluatie VANG wordt aangevuld met circulaire 

economie etc zoals was gewenst; 
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- er komt een brief vanuit Regio aan de minister over 

Schiphol en geluidsoverlast. 

 

10. Jaarplan energietransitie Hilversum 

2019 

Er zijn insprekers namens Hilverzon en energiecooperatie 

HET. 

 

Wethouder Kastje zegt toe dat hij een brief zal sturen waarin 

hij een aantal zaken aanvullend zal beschrijven en 

onderbouwen, waaronder wat de commissie in het voorstel 

in mei kan verwachten en het energiedienstenbedrijf 

(T19/32). 

Verder zegt hij toe om bij de communicatie over dit plan 

zich ook tot de raad te richten, bijvoorbeeld middels een 

maandelijkse duurzaamheidsnieuwsbrief (T19/33). 

 

De wethouder meldt dat de raad over de subsidiekamer nog 

een voorstel ontvangt. 

 

Advies aan het college: De woordvoerders hebben het 

college inhoudelijk geadviseerd en suggesties meegegeven. 

De fractie van Hilversums Belang heeft vooraf bij de griffie 

gemeld positief te zijn over het voorstel. 

 

11. Uittreding provincie NH uit GNR De fractie van de SP geeft allereerst aan ontstemd te zijn 

over hoe dit proces verloopt, waarbij de raad steeds uit de 

krant moet vernemen wat de ontwikkelingen zijn. De andere 

woordvoerders zijn het in meedreheid met de SP eens. 

 

Vervolgens wordt het onderwerp inhoudelijk besproken, 

waarbij de woordvoerders het in meerderheid eens zijn met 

de lijn zoals die nu is uitgezet (minnelijk er uit komen, 

borgen natuurbescherming, bezien hoe in de toekomst 

anders kan worden samengewerkt). 

 

Wethouder Kastje hoopt dit jaar drie producten te kunnen 

opleveren: 

1. de intentieovereenkomst 

2. de uittredingsovereenkomst 

3. de samenwerkingsovereenkomst 

Hij zegt toe de intentieovereenkomst aan de raad te doen 

toekomen en moet nog nagaan of dat ter informatie of ter 

advisering zal zijn (T19/34). 

 

Advies aan het college: De woordvoerders hebben het 

college inhoudelijk geadviseerd en suggesties meegegeven. 

De fractie van Hilversums Belang heeft vooraf bij de griffie 

gemeld het college positief te adviseren. 

 

 

 

 


